



Upcoming Road Closure – Essar Avenue

Due to the nature of the work, Essar Avenue will be temporarily closed to traffic in both directions in front of Essar Park. The work will take approximately 2 weeks and during this time there will be no through traffic on Essar Avenue.

Access to properties will be maintained by detouring traffic down the Essar Avenue back lane.

During construction

Your private approach, water, sewer recycling and garbage collection services will be maintained.

We ask that you and your family please stay away from the construction site for safety reasons. This project may also restrict some parking and traffic in your area. We understand that this may cause you some inconvenience and we thank you for your patience.

Once we have completed our work, we will restore any damaged boulevard areas as soon as possible.

If you have any concerns regarding this work, please contact our consultant on this project, Jeff Fraser of KGS Group, during regular business hours (8:30 a.m. to 4:30 p.m.) by:

- e-mail at jfraser@kgsgroup.com
- phone at 204-896-1209

Outside of regular business hours, please contact 311 by phone with any project concerns or questions.

For more information about combined sewer overflows, visit Winnipeg.ca/cso.

Fermeture de route à venir – Avenue Essar

En raison de la nature des travaux, l'avenue Essar sera temporairement fermée à la circulation dans les deux sens devant le parc Essar. Les travaux dureront environ 2 semaines et pendant cette période il n'y aura pas de circulation de transit sur l'avenue Essar.

L'accès aux propriétés sera maintenu en détournant la circulation sur la voie arrière de l'avenue Essar.

Lors de la construction

Vos services d'approche privée, d'eau, de recyclage d'égouts et de collecte des déchets seront maintenus.

Nous vous demandons, ainsi qu'à votre famille, de rester à l'écart du chantier pour des raisons de sécurité. Ce projet pourrait également restreindre certains stationnements et la circulation dans votre secteur. Nous comprenons que cela puisse vous causer quelques désagréments et nous vous remercions de votre patience.

Une fois nos travaux terminés, nous restaurerons dans les plus brefs délais les zones de boulevard endommagées.

Si vous avez des inquiétudes concernant ces travaux, veuillez contacter notre consultant sur ce projet, Jeff Fraser du Groupe KGS, pendant les heures normales de bureau (8h30 à 16h30) par :

- e-mail à jfraser@kgsgroup.com
- téléphonez au 204-896-1209

En dehors des heures normales de bureau, veuillez contacter le 311 par téléphone ou question concernant le projet.

Pour plus d'informations sur les trop-pleins d'égouts unitaires, visitez Winnipeg.ca/cso.